

Bulletin

Elevator Cab Renovation Sun Life Financial Centre – 99 Bank & 50 O'Connor

As part of our building upgrades, we are pleased to let you know that the renovation of all passenger elevator interiors is in progress. The new, bright finishes complement the overall aesthetic of our Atrium and building lobbies.

In order to minimize service delays, no more than one elevator will be taken out of service at any given time.

The expected completion date for this project is June 30, 2019.

Should you require additional information or clarification, do not hesitate to contact the Management Office at 613.236.6452.

Lori Anne Sauvé-Keefe
PROPERTY MANAGER, SUN LIFE FINANCIAL CENTRE

April 3, 2019

Bulletin

Rénovation des cabines d'ascenseur Centre Financière Sun Life – 99 Bank et 50 O'Connor

Dans le cadre de nos travaux d'amélioration de l'immeuble, il nous fait plaisir de vous annoncer que la rénovation des l'intérieur des cabines d'ascenseur est en cours. Les nouveaux finis brillants s'agenceront avec l'esthétique générale de notre atrium et des halls d'entrée des édifices.

Afin de réduire au minimum les délais de service, pas plus d'un ascenseur ne sera hors service à quelque moment que ce soit.

La fin des travaux de ce projet est prévue pour le 30 juin 2019.

Pour toute information supplémentaire, n'hésitez pas à communiquer avec le bureau de gestion au 613.236.6452.

Lori Anne Sauvé-Keefe
GESTIONNAIRE IMMOBILIER, CENTRE FINANCIÈRE SUN LIFE

Le 3 avril 2019